
 یکصد و هشتمین جلسه شورای معاونان 
و مدیران سازمان سینمایی با حضور محمد 
خزاعی به میزبانی مرکز گسترش سینمای 
شد.  برگزار  پویانمایی  و  تجربی  مستند، 
محمد خزاعی گفت: به نظر می رسد مدتی 
است بخشی از جریان رسانه ای درصدد 
سازمان  دستاوردهای  نادیده گرفتن 
سینمایی هستند و به طور مشخص این 
نکته را بیان می کنند که شما از کدام رونق 
حالی که  در  می کنید،  صحبت  سینما  در 
گران بیکارند. این آدرس  بسیاری از سینما
غلط دادن است، ما در این باره کمتر صحبت 
کردیم و درباره اش تحلیل نشده که بیکاری 
گران ربطی به رونق اقتصاد و فروش  سینما
فیلم ها ندارد و مولفه های دیگری در این 
کاوی و دقت  مساله دخیل است که نیاز به وا
نظر دارد. رئیس سازمان سینمایی افزود: 
رونق اقتصادی شاخص هایی دارد: تولید، 
اشتغال، مخاطب سینما، توسعه زیرساخت 
گران  و مسائلی از این دست. بیکاری سینما
به این دوره محدود نیست، افرادی هستند 
که یکدهه یا دو دهه بیکار بوده اند. دلیل 
نیست،  فیلم  تولید  رونق  بیکاری،  این 
مساله این است که بخش خصوصی رغبتی 
برای همکاری با این افراد ندارد. بخش 
را  خودش  مختصات  و  دلایل  خصوصی 
دارد، در عین حال، در همین شرایط هم، در 
بخش خصوصی، کارگردان یا تهیه کننده ای 
سالی پنج پروژه دارد. محمد خزاعی بیان 
داشت: ما نمی توانیم بخش خصوصی را 
مجبور کنیم با فلان کارگردان، تهیه کننده و 
گر توجیه اقتصادی و منطقی  بازیگر کار کند ا
برایش ندارد. این زیرسوال بردن فروش 
کران سینماها بدون در  فیلم ها و استقبال از ا
نظرگرفتن دلایل و مسائلی که در تولید موثر 
است، ذهن ها را گمراه می کند. آیا بیکاری 
شما دوستان به یکی دو سال اخیر مربوط 
بازار خوبی  پلتفرم ها  است، خوشبختانه 
دارند و تولید در آنها پررونق است، تعدادی 
بازیگران  و  تهیه کننده ها  کارگردان ها،  از 
کارند، پس  هر سال در پلتفرم ها مشغول 
کار و پروژه وجود دارد. او با اشاره به حضور 
جشنواره  در  سینمایی  فیلم   70 از  بیش 

فجر 42، تولید بیش از 2500 فیلم کوتاه که 
حدود 50 درصد آن ها با حمایت، مشارکت 
و همراهی انجمن سینمای جوانان ایران 
تولید شده اند و تهیه و تولید بیش از 90 
مستند و 40 انیمیشن در مرکز گسترش در 
خ صنعت  سال گذشته در کنار گردش چر
کران، توزیع، پخش و  سینما در بخش های ا
تبلیغات سینمایی خاطرنشان کرد: به طور 
میانگین در هر فیلم سینمایی تا سقف 100 
نفر و در فیلم های مستند و کوتاه حدود 10 
نفر در هر اثر مشغول به کار بوده اند. یعنی 
به طور تقریبی، سال گذشته، بالغ بر 30 هزار 
نفر در تولید آثار سینمای ایران در سال 
گذشته نقش و همکاری داشته اند؛ و این 
ظرفیت، در کنار امکان اشتغال خوبی که 
در بستر پلتفرم ها فراهم شده قابل ملاحظه 
است. به گفته وی، این وضعیت گوشه ای از 
تلاش های سازمان سینمایی در کنار سایر 
مجموعه های هم افزا برای رونق مضاعف و 
رشد و گسترش ظرفیت های تولید و اشتغال 
در سینماست؛ عدم اشتغال، شاخص های 
متفاوتی دارد که بعضی از آنها را خود دوستان 
و عزیزان منتقد بهتر می دانند. بنابراین، لازم 
است تلاش کنیم تا با ارائه قصه های بدیع، 
نو و دغدغه مند بتوانیم سینمای کشور را 
کنیم. رئیس سازمان سینمایی  همراهی 
گفت: دلایل بیکاری  در ادامه سخنانش 
کارگردانی  و  بازیگری  مختلف  نسل های 
مساله امروز سینما نیست، همواره وجود 

داشته است. برخی از این عزیزان که امروز 
سابقه  خودشان  هستند  شرایط  منتقد 
مدیریتی دارند؛ مگر در آن دوره ها، این 
می توان  است؟  نداشته  وجود  چالش ها 
بررسی تطبیقی از عملکرد ادوار داشت با 
جامعه  و  اجتماعی  الزامات  و  مختصات 
گران مسائلی  . بعضی سینما شناختی امروز
دارند که به کم کاری منجر می شود، گروهی 
مورد پسند فضای جدید و آثار تازه نیستند 
و این را هم بدانیم که سینما، دائم تغییر 
می کند و هیچ نسل و گروهی همیشه پرکار 
و فعال نبوده و همواره با »چرخش نسلی« 

روبه روییم. 
  درتولیدعقبنیفتادهایم

 محمد خزاعی ادامه داد: آمار صدور پروانه 
ساخت ما مشخص است، در تولید عقب 
نیفتاده ایم، میزان سرمایه گذاری دولتی در 
تولید آثار شفاف و عیان است. به عنوان مثال 
تولید در بنیاد سینمایی فارابی، نسبت به 
گذشته چهار برابر شده و در مرکز گسترش 
و  پویانمایی  و  تجربی  مستند،  سینمای 
انجمن سینمای جوان، آمارها موجود است 
که حمایت از این نوع آثار چند برابر شده 
است. او ادامه داد: دولت سیزدهم، برای 
، برنامه داشته و  رونق عرصه فرهنگ و هنر
دارد و تلاش می کند این برنامه ها را عملی 
کند. همه اهتمام ما در بخش فرهنگ، همین 
از  دیگری  بخش  در  خزاعی  محمد  است. 
هنرمندان  بیکاری  شد:  یادآور  سخنانش 

در همه جای جهان، دلایل مشابهی دارد. 
گاهی می شود به این موضوع تمرکز کرد که 
صنوف به وظایف خودشان عمل نکرده اند. 
سینمایی  صنوف  انسجام  اظهارکرد:  او 
امری ضروری است و انتظار می رود بزرگان و 
دست اندرکاران بانفوذ این عرصه، فضا را به 
گونه ای کنترل کنند که کار صنفی به صورت 
جامع و درست انجام پذیرد تا پروژه ها موظف 
کنند تا  از اعضای صنوف استفاده  باشند 
بدین طریق بخش قابل توجهی از مشکلات 
شود.  مرتفع  گران  سینما بعضی  بیکاری 
خزاعی با گلایه گفت: بعضی دوستان، برای 
نقدکردن شرایط سینما، دست پیش می گیرند 
گران دارند،  تا به پرسش هایی که خود سینما
کارکردهای  از  یکی  خزاعی  ندهند،  پاسخ 
صنوف را رسیدگی مستمر و منظم به وضعیت 
معیشتی اعضای آن دانست. او افزود: نکته 
خ داده  مهم دیگری که در سینمای ایران ر
واقعیت  است،  اقتصادی  شرایط  معلول 
گران شده، دیگر  که فیلمسازی  این است 
نمی شود با 500 میلیون تومان فیلم ساخت. 
بیشتر  گذشته  در  ارزان قیمت،  تولیدهای 
بود، با وجود این گرانی، نمودار آماری صدور 
پروانه ساخت و نمایشی که ما صادر کردیم، 
نشان می دهد ما شرایط را برای فیلمسازی 
مهیا کرده ایم تا آنانی که فرصت دارند، این 
فضا را از دست ندهند. حمایتی که از تولید 
گذشته  کمتر از ادوار  گرفته نه تنها  صورت 
نیز  برابری  چند  رشد  شاهد  بلکه  نبوده، 
هستیم. وی ادامه داد: با توجه به گزاره ها 
و راهبردهای طراحی شده در سال جدید، 
با  به طور قطع، روند رشد و جهش فعلی 
مشارکت گسترده تر بدنه صنوف وخانواده 
سینما ادامه خواهد داشت که همین موضوع 
روشن  پیش رو  چشم انداز  می دهد  نشان 
است. اصغر فارسی، حبیب ایل بیگی، قادر 
عشیری،  یزدان  اسماعیلی،  علیرضا  آشنا، 
محمدرضا سوقندی، مجید زین العابدین، 
محمد حمیدی مقدم، هاشم میرزاخانی، 
لادن  اسماعیلی،  مجید   ، آذرپندار مهدی 
طاهری، سیدصادق موسوی، غلامرضا نجاتی 
و رمضانعلی حیدری خلیلی در این جلسه 

حضور داشتند

تلویزیــــون
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وزیر ارشاد:
 به دنبال توسعه 

تماشاخانه سنگلج هستیم
 وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی روز 19 
اردیبهشت در حاشیه جلسه هیات دولت 
کرد: با شهرداری برای تهاتر بنای  اعلام 
مجاور تماشاخانه سنگلج رایزنی شده و 
وزارت ارشاد به دنبال توسعه تماشاخانه 
سنگلج است. محمدمهدی اسماعیلی 
کید کرد: بنا بر این است که مشکلی برای  تا
مجموعه سنگلج پیش نیاید. ما به دنبال 
وی  هستم.  سنگلج  تماشاخانه  توسعه 
یادآور شد: نامه ای خدمت شهردار تهران 
کره حضوری نیز  ارسال کردم و با ایشان مذا
داشتم که حاضر هستیم تهاتر کنیم و آن 
زمین در اختیار مجموعه تئاتر سنگلج قرار 
بگیرد. وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی تصریح 
کرد: تماشاخانه سنگلج از قدیمی ترین 
کز نمایشی تهران است و هنرمندان و  مرا
اصحاب هنر به این مجموعه و طرح توسعه 

آن بسیار علاقه مند هستند.

 فیلمی با بازی حامد بهداد 
از کره ای ها جایزه گرفت

گیج گاه« به کارگردانی   فیلم سینمایی »
عادل تبریزی و تهیه کنندگی حنیف سروری 
و میرولی  اله مدنی، برنده جایزه نتپک 
در  جئونجو  جشنواره  وپنجمین  بیست 
فیلم  ایسنا،  گزارش  به  شد.  کره جنوبی 
گیجگاه« به کارگردانی عادل  سینمایی »
سروری  حنیف  تهیه کنندگی  به  تبریزی 
وپنجمین  بیست  در  مدنی  میرواله  و 
کره جنوبی موفق  جشنواره جئونجو در 
)شبکه   نتپک  ویژه  جایزه  کسب  به 
توسعه سینمای آسیا( شد. این جشنواره 
 21 تا  می )12  دهم  تا  اول  از  سینمایی 
اردیبهشت( در شهر جئونجو کره جنوبی 
در حال برگزاری است. حامد بهداد، باران 
علوی،  بهرنگ  صحت،  سروش  کوثری، 
امیرحسین رستمی، نادر سلیمانی، بیژن 
علی   ، چراغی پور سیاوش  بنفشه خواه، 
علی  الهی،  محمد  همتیان،  مریم  راد، 
، داوود ونداده،  ، ایمان اسماعیل پور باغفر
با حضور  حامد شیخی، وحید رحمتی؛ 
جمشید  هنرمندی  با  و  آییش  فرهاد 
، حسن رضایی  ، رضا صفایی پور هاشم پور
نقش آفرینان این فیلم سینمایی هستند. 
کتو پیکچرز عرضه و توزیع بین المللی  مادا

این اثر را برعهده دارد.  

   اتحادیه اروپا و هند به تازگی دومین رایزنی خود در 
زمینه امنیت و دفاع را در دهلی نو برگزار و درباره مسائل 
سیاست های  تحولات  اروپا،  منطقه ای  و  بین المللی 
امنیتی و دفاعی، تعمیق تعاملات و بررسی زمینه های 
جدید همکاری تبادل نظر کردند. به گزارش خبرگزاری ای 
، در این رایزنی ها اتحادیه اروپا و هند درباره  ان ای نیوز
مسائل بین المللی و منطقه ای اروپا، از جمله جنگ اوکراین 
و همچنین تحولات آسیای جنوبی و خاورمیانه تبادل نظر 
ح کردند. آنان درباره  و ارزیابی های مربوطه خود را مطر
تحولات سیاست های امنیتی و دفاعی نیز گفت وگو کردند. 
اتحادیه اروپا از اجرای »قطب نمای راهبردی« و »راهبرد 
منطقه هند- آرام« اتحادیه اروپا، از جمله »راهبرد صنعتی 

دفاعی اروپا« )EDIS(  و عملیات های جدید اتحادیه 
اروپا خبر داد. شرکت کنندگان در این رایزنی که ۶ می )17 
اردیبهشت( برگزار شد، همچنین درباره تعمیق تعاملات 
در زمینه های کنونی همکاری های دوجانبه خود مانند 
زمینه های سایبری، امنیت دریایی و مدیریت بحران با 
استفاده کامل از امکانات فراهم شده توسط پروژه اتحادیه 
اروپا به نام »افزایش همکاری«)ESIWA(  گفت وگو و توافق 
کردند. دوطرف درباره نیاز به بررسی زمینه های جدید 
همکاری از جمله امنیت فضایی نیز به توافق رسیدند. مدیر 
»سیاست های امنیتی و دفاعی سرویس اقدام خارجی 
اروپا« و ویش وش نجی دبیر مشترک )همکاری بین المللی( 

وزارت دفاع هند ریاست این رایزنی ها را برعهده داشتند.

  چین آغاز پنجمین دور ریاست جمهوری پوتین را 
به وی تبریک گفت. لین جیان، سخنگوی وزارت امور 
خارجه چین گفت: پکن به ولادیمیر پوتین، رئیس جمهور 
روسیه به دلیل تحلیف وی به عنوان رئیس دولت تبریک 
گفته است. پوتین روز سه شنبه در مراسم تحلیف رسما به 

 عنوان رئیس جمهور روسیه کار خود را آغاز کرد. لین بیان 
داشت: »طرف چینی به رئیس جمهور پوتین به دلیل 
تصدی پست تبریک می گوید.« وی افزود: روابط بین 
کشورهای تحت رهبری پوتین و رئیس جمهور چین، 
شی جین پینگ، توسعه سالم و پایدار را حفظ می کند. 

کرد: توسعه روابط  سخنگوی وزارت امور خارجه چین اظها
دو کشور و همکاری در زمینه های مختلف بر اساس احترام 
متقابل، برابری و منافع متقابل منافع ملموسی را برای 
مردم دو کشور به همراه داشت و نقش فعالی در ارتقای 
توسعه و پیشرفت در سراسر جهان ایفا کرد. این دیپلمات 
افزود: چین و روسیه به تقویت اعتماد متقابل و حمایت از 

ارتقای نظم جهانی چند قطبی ادامه خواهند داد.

 هند و اتحادیه اروپا به دنبال گسترش همکاری

پیام تبریک »شی« به پوتین

بیـــنالمـــلل
 

 

گــــزارش
رئیس جمهوریخواه سابق مجلس نمایندگان:

  به ترامپ رای نمی دهم 
چون بی شخصیت است

نمایندگان  مجلس  اسبق  جمهوریخواه  رئیس   
که در انتخابات ریاست جمهوری  آمریکا اظهارکرد 
2024 به دونالد ترامپ به دلیل شخصیت ضعیف او 
رای نخواهد داد. »پل راین«، در مصاحبه  با پایگاه 
انتخابات  در  ندارد  که قصد  گفت  فایننس«  »یاهو 
کشور به دونالد  ریاست جمهوری نوامبر 2024 این 
ریاست  نامزد  و  آمریکا  سابق  رئیس جمهور  ترامپ، 
جمهوری فعلی حزب جمهوریخواه رای بدهد و نام 
خواهد  او  جای  به  را  جمهوریخواه  کاندیدای  یک 
کرد: »شخصیت برای من  نوشت. راین خاطرنشان 
خیلی مهم است. ریاست جمهوری سمتی نیازمند 
یک نوع شخصیتی است که ترامپ آن را ندارد.« راین 
که در سال 2019 از ریاست مجلس نمایندگان آمریکا 
کنار رفت تبدیل به یکی از مخالفان و منتقدان دونالد 
کید کرد: انتخابات ریاست جمهوری  ترامپ شد. او تا
پیش رو در آمریکا یک انتخابات حساس است  و ترامپ 
کسی است که نسبت به ناتو، ائتلاف های ما، اروپا و 
کنون رئیس  تجارت بد عمل خواهد کرد.« راین که هم ا
کپیتال« است،  و شریک شرکت خصوصی »سولامر 
کنون از دو جهت مشخصا  اظهار کرد: »دموکراسی هم  ا
به چالش کشیده شده است. اولین چالش برای آن 
داخلی و مربوط به فضای قطبی است که باعث می شود 
بخواهند همدیگر را ببلعند. دومین چالش آن خارجی 
و از سمت رژیم های خودکامه است که اساسا می گویند 
طلسم را در اختیار داشته و می توانند سریع تر تصمیم 
بگیرند و دموکراسی را شکست دهند.« جو بایدن و 
دونالد ترامپ ۶ ماه قبل از رسیدن روز انتخابات در 
نظرسنجی ها رقابت پایاپای داشته اند. جدیدترین 
نظرسنجی که برگزار شد نشان داد که هر دوی آنها در 
رقابت ریاست جمهوری  فرضی رای تساوی 37 درصد 
کنون تلاش سختی داشته تا  را کسب می کنند. ترامپ تا
حزب جمهوریخواه را پشت سر خودش کاملا متحد کند. 
این در حالی است که از بین اعضای دولت سابق او تنها 
بخش کوچکی از نامزدی او حمایت کرده اند که باعث 
شد در یک مصاحبه اخیرش با مجله تایم به این مساله 
کنش نشان دهد. او اظهار کرد: »من با افراد بدی کار  وا
کردم. آنها وقتی فکر می کنند که ارجحیت ندارند و قرار 
نیست دوباره سمت بگیرند دیگر نمی خواهند از من 
حمایت کنند.« راین گفت: قبلا حامی سیاست های 
تمدید  همچون  اقداماتی  و  ترامپ  دونالد  مالیاتی 
کاهش های مالیاتی 2017 و قانون مشاغل بودم اما 
حالا معتقدم برنامه های بودجه ای وعده داده شده 
توسط بایدن و ترامپ به عنوان نامزدهای انتخاباتی در 
راستای فریب قانونگذارانی است که »راه حل پیشنهاد 

می دهند.« 

 ماریا زاخارووا:

نظامیانفرانسهرادراوکراینهدفمیگیریم
کوتــــاه

  سخنگوی وزارت خارجه روسیه گفت: 
گر نیروهای نظامی فرانسه به کمک اوکراین  ا
بیایند، این نظامیان به اهدافی برای ارتش 
روسیه تبدیل خواهند شد. او همچنین به 
انتقاد از عملیات رژیم صهیونیستی در رفح 
پرداخت. به گزارش ایسنا، »ماریا زاخارووا« 
نظامی  نیروهای  فرانسه  گر  ا اظهارکرد: 
خود را برای جنگ با روسیه به اوکراین 
بفرست، این نظامیان به اهداف مشروع 
ارتش روسیه بدل خواهند شد. پیش تر 
کرون« رئیس جمهور فرانسه در  »امانوئل ما
کونومیست مدعی شد  گفت وگو با نشریه ا
گر اوکراین درخواست کند، ممکن است  ا
اروپا به این کشور نیروی نظامی اعزام کند. 
کرون  زاخارووا درباره این اظهارات گفت: »ما
این لفاظی ها را با هدف ایجاد نوعی »ابهام 
ح می کند.  استراتژیک« برای روسیه مطر
اما متاسفانه باید ناامیدش کنیم، وضعیت 
برای ما کاملا قطعی )و بدون ابهام( است. 
از مدت ها پیش در این باره تصمیم گیری 
گر سر و کله فرانسوی ها در مناطق  کرده ایم. ا

مورد مناقشه پیدا شود، بی شک آن ها به 
اهدافی برای نیروهای مسلح روسیه بدل 
خواهند شد. فکر می کنم این مساله قبلا 
به پاریس ثابت شده است.« اوکراین علاوه 
کمبود  با  و مهمات،  کمبود تجهیزات  بر 
شدید نیروی نظامی مواجه است و دولت 
این کشور برای جبران این کمبود ضمن 
کاهش حداقل سن حضور در جنگ، تبعات 

قانونی سنگینی برای سربازهای فراری وضع 
کرده است.

  حملهبهرفح
 ماریا زاخارووا همچنین گفت: عملیات 
رفح  شهر  در  صهیونیستی  رژیم  نظامی 
یک عامل بی ثبات کننده دیگر در اوضاع 
از این رژیم  »خاورمیانه« است و مسکو 
می خواهد حقوق بشردوستانه بین المللی 

را رعایت کند. رسانه های عبری اعلام کردند 
ارتش رژیم صهیونیستی عملیات نظامی 
خود را در بخش شرقی شهر رفح آغاز کرده 
و جنگنده های این رژیم حملات هوایی 
شدیدی را علیه این منطقه انجام داده اند. 
کنان  کمی پیش از آن رژیم صهیونیستی از سا
نواحی شرقی غزه خواسته بود آن جا را 
ترک کنند. ارتش رژیم صهیونیستی اعلام 
کرده بود که حتی در صورت حصول توافق 
آتش بس با حماس، باز هم حمله به رفح 
انجام خواهد شد. رژیم صهیونیستی در 
حالی به رفح حمله کرد که حماس دوشنبه 
با توافقنامه پیشنهادی مصر و قطر برای 
برقراری آتش بس و تبادل اسرا موافقت کرده 
بود. زاخارووا اظهارکرد: »یک عامل اضافی 
که برای کل منطقه بی ثبات کننده است، 
آغاز عملیات نظامی زمینی اسرائیل در شهر 
جنوبی رفح در غزه است. حدود یک ونیم 
میلیون غیرنظامی فلسطینی در آنجا مستقر 
هستند و ما خواستار پایبندی کامل به مفاد 

حقوق بشردوستانه بین المللی هستیم.

 سخنگوی کرملین: 
 دخالت نظامی ناتو در درگیری اوکراین 

خطر بزرگی است
 سخنگوی کرملین اظهارکرد: مقام های اوکراین به صورت 
کت هستند و مداخله نظامی  غیر قابل پیش بینی سا
ناتو در این درگیری و حضور نیروها در اوکراین خطر بزرگی 
در پی دارد. به گزارش ایسنا، روز سه شنبه درخواستی 
برای دعوت از سربازان خارجی به اوکراین در وب سایت 
ولودیمیر زلنسکی، رئیس جمهور اوکراین ثبت شد. در 
همین رابطه دیمیتری پسکوف، سخنگوی کرملین گفت: 
است.  کت  سا پیش بینی  قابل  غیر  به صورت  کی یف  «
که مداخله مستقیم نیروهای ناتو در  گفته ایم  ما بارها 
کشورهای عضو این ائتلاف  اوکراین و حضور نیروهای 
در جنگ اوکراین یک خطر بزرگ است.« وی با اشاره به 
درخواست ثبت شده در وب سایت ریاست جمهوری 
اوکراین بیان داشت: مسکو این پیام را به منزله تحریک 
می داند. سخنگوی کرملین همچنین افزود: بیانیه سرویس 
امنیتی اوکراین درباره دخالت ادعایی عاملان روسی در 
توطئه قتل زلنسکی اصلا درست نیست. روز سه شنبه، 
سرویس امنیتی اوکراین اعلام کرد دو افسر گارد ملی را به 
ظن توطئه قتل زلنسکی دستگیر کرده است. اسپوتنیک 
نوشت: سخنگوی کاخ ریاست جمهوری روسیه افزود: 
ادغام کشورها به اتحادیه اقتصادی اوراسیا تضمین کننده 
سرعت توسعه کشورهای شرکت کننده است. وی با اشاره 
به این مساله که تداوم همکاری کشورها برای توسعه این 
اتحادیه به نفع تمامی اعضاست، خاطرنشان کرد: »به 
طور کلی، فرآیند ادغام بسیار موفق است و توسعه سریع 
را برای کشورهای شرکت کننده تضمین می کند. همچنین 
کشورهای شرکت کننده این را می دانند و مطمئنا این مساله 
خ رشد سالانه تولید ناخالص داخلی کشورها و سهم  در نر

این فرآیند یکپارچگی بسیار محسوس است.«

 همسر عمران خان به زندان منتقل می شود
کستان دستور داد که همسر عمران خان   دادگاهی در پا
از حصر خانگی باید به زندان منتقل شود. به گزارش ایسنا، 
علت این اقدام دلایل امنیتی ذکر شده است و به این ترتیب، 
»بشری بی بی« همسر عمران خان، نخست وزیر برکنار 
کستان به زندان منتقل شد. به نقل از پایگاه خبری   شده پا
ndtv، بشری بی بی که از ژانویه سال جاری میلادی به اتهام 
فروش غیرقانونی هدایای دولتی در عمارت عمران خان در 
اسلام آباد زندانی بود، بنا به دستور دادگاه به زندان منتقل 
شد. دادگاه همچنین دستور داد که این زن به زندان عدلیه 
در راولپندی که عمران خان 70 ساله در آن 14 سال حبس 
خود را سپری می کند، منتقل شود. حزب عمران خان گفته 
کستان از سرو غذای  بود، همسر نخست وزیر برکنار شده پا
آلوده توسط کارکنان این خانه شکایت کرده بود اما مقام ها 

این اتهام را رد کرده اند.

آخرین خبر از پخش سریال کیانوش عیاری
  در روزهای اخیر خبرهایی مبنی بر بازگشت سریال »۸7 
« کیانوش عیاری به تلویزیون دست  به  دست شد؛ در  متر
حالی که مدیران سازمان صداوسیما اعلام کرده اند خبر 
جدیدی مبنی بر پخش این سریال از تلویزیون وجود ندارد 
و بر همان تصمیم قبلی یعنی توافق با یکی از پلتفرم ها برای 
انتشار هستند. علت گمانه زنی های جدید درباره آخرین 
وضعیت سریال کیانوش عیاری، گویا گفته های خود این 
کارگردان در یکی از برنامه های رادیویی بوده است. عیاری 
درباره  توضیح داده بود: خود ما هم نسبت به این سریال 
سردرگم بودیم اما احتمالا تکلیف مشخص و از تلویزیون 
پخش می شود. پیگیری های »ایسنا« از مرکز سیمافیلم، 
اعلام شده است که سیمافیلم نکته جدیدی برای پخش این 
سریال ندارد و همان موضع قبل را در قبال نحوه پخش »7۸ 
متر« دنبال می کنند. مسئولان سیما سال گذشته بعد از این 
اعلام که برای پخش آخرین سریال کیانوش عیاری تصمیمی 
ندارند و در پی به توافق رسیدن با پلتفرم ها برای پخش 
« هستند، خبری از جزئیات پخش ـ اینکه  سریال »۸7 متر
کدام پلتفرم و چگونه ـ اعلام نکرده اند. مهدی نقویان، رئیس 
« قرار است  سیمافیلم اعلام کرده بود که سریال »۸7 متر
در یکی از پلتفرم ها به پخش برسد. ضمن اینکه کیانوش 
عیاری درباره  ماجرای پخش سریالش از تلویزیون اینگونه 
توضیح داده است: من درباره  پخش این سریال هیچ چیزی 
نمی دانم و فقط از طریق یکی از رسانه ها خبردار شدم که قرار 
است این اتفاق بیفتد. حالم خوب نیست و اساسا فرصتی 
برای پیگیری وضعیت پخش سریالم ندارم. در حالی که 
« به  بسیاری از بینندگان تلویزیونی پخش سریال »۸7 متر
کارگردانی کیانوش عیاری را در سال 1400 انتظار می کشیدند، 
در نهایت این سریال در جدول پخش برنامه های تلویزیونی 
آن سال قرار نگرفت و پخشش به سال بعد موکول شد اما 
که در  سال 1401 هم خبری از پخش این مجموعه نبود 
نهایت اعلام شد اصلا قرار نیست سریال عیاری روی آنتن 
« سال 95 کلید خورد.  صداوسیما برود. سریال »۸7 متر
ساخت این سریال تسویه حسابی مالی محسوب می شد با 
تلویزیون؛ در حقیقت کیانوش عیاری »۸7 متر« را ساخت تا 
بدهی اش را به صداوسیما بپردازد. عیاری پیش تر در پاسخ 
به اینکه آیا »۸7 متر« سریال دلخواهش بوده، گفته بود: فکر 
می کنم با توجه به صحنه هایی که داریم، گیرایی خاصی 
گر اتفاقی  وجود دارد و قرار هم بوده داشته باشد؛ بنابراین ا
غیر از اینها بیفتد، می تواند یکی از اتفاقات خیلی نادری 
باشد که گاهی اوقات رخ می دهد. تمام سرمایه گذاری ها در 
هالیوود بر اساس روال معمول فیلم های تاریخی در مورد 
فیلم »کلوپاترا« اعمال می شود، با همان کارشناسان، همان 
گاه فیلم   پول و همان امکانات و همان استعدادها، اما به نا
کمپانی خودش را ورشکست می کند؛ اینها استثنائاتی است 

که در حرفه  پیچیده  فیلمسازی موجود است.
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